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Vragen van de leden Leijten en Van Nispen (beiden SP) aan de Ministers van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Veiligheid en Justitie over het artikel 
«Griffierecht hoort in het medisch tuchtrecht niet thuis» (ingezonden 6 juni 
2016). 

Vraag 1
Bent u nog steeds van plan een griffierecht van € 50 in te voeren voor het 
tuchtrecht in de gezondheidszorg? Zo ja, wat zijn hiervoor precies uw 
redenen? 

Vraag 2
Vindt u dat er buitensporig veel tuchtklachten worden ingediend waar iets 
tegen gedaan moet worden? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op het artikel «Griffierecht hoort in het medisch tuchtrecht 
niet thuis»?1 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het tuchtrecht in de gezondheidszorg niet het belang 
van de klager dient, maar het algemeen belang van het bewaken en 
bevorderen van de kwaliteit van de gezondheidszorg? Zo niet, waarom niet? 
Zo ja, hoe verhoudt het invoeren van een griffierecht zich hiertoe? 

Vraag 5
Bent u bereid uw plannen om griffierecht in te voeren in het medisch 
tuchtrecht terug te trekken? Zo niet, waarom niet?

1 Nederlands Juristenblad, artikel van Jos Dute, 27 mei 2016, nr. 21, p. 1495 e.v.
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